
 
 
 
 
 
 
 

香港交易所資訊服務有限公司  
(香港交易及結算所有限公司集團全資附屬成員機構) 

HKEX INFORMATION SERVICES LIMITED 
(A wholly-owned member of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited Group) 

客戶通告  CUSTOMER NOTICE 

 
 

Subject: 

Enquiry: 

To: 

 

Implementation of e-Demand Note 

Ms Yan Ng   (852) 2840 3801 

All Customers 

 

With effect from 1 December 2017, Market Data Fees will be billed using e-Demand Notes. These 

will be sent electronically to subscribers’ designated email address, which will improve efficiency, 

reduce cost and eliminate paper consumption. The layout of the e-Demand Notes is identical to 

existing Demand Notes and they can be printed if necessary. As a transitional arrangement, hard 

copy demand notes and e-Demand Notes will both be issued for the December 2017 billing but 

thereafter, hard copy paper demand notes will no longer be produced. 

 

Subscribers’ email addresses are maintained by our Market Data team. If you would like to update 

the email address of the e-Demand Note recipients of your company, please contact our Market 

Data Department by email at: elecreport@hkex.com.hk  

 
 
Yours faithfully,  
 
 
Vincent Kwong 

Managing Director 

Chief Operating Officer, Group Finance 
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香港交易所資訊服務有限公司  
(香港交易及結算所有限公司集團全資附屬成員機構) 

HKEX INFORMATION SERVICES LIMITED 
(A wholly-owned member of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited Group) 

客戶通告  CUSTOMER NOTICE 

 
 

 

主題：  推出電子付款通知書 

查詢：  吳凱恩 (852) 2840 3801 

致：  所有客戶 

 

由 2017 年 12 月 1 日起，市場數據收費之賬單將以電子付款通知書形式發出。我們會將付款通知書

發送到客戶之指定電郵地址，以提高效率、減省成本及減少用紙。電子付款通知書的版面設計及內

容與現時之付款通知書相同，客戶可按需要列印。過渡期間，2017 年 12 月份賬單之付款通知書將

同時發出印刷本及電子版本，惟其後將不再發出印刷本。 

 

客戶的電郵地址由市場數據團隊保存。貴公司若需要更新收取電子付款通知書之電郵地址，請與市 

場數據部聯絡，電郵：elecreport@hkex.com.hk  

 

此致 

 

董事總經理 

集團財務科 

鄺有成  謹啟 

 
 
 

本通告以英文及中文譯本刊發。如本通告中文本的字義或詞義與英文本有所出入，概以英文本為準。 
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